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Our KKCS students and families were able to enjoy a day filled with culture and hands-on fun! Students learned how to         
                          make rice dumpling sachet with real bamboo leaf, some cotton and soap. The teachers also led students    
                               to race in an exciting dry-dragon boat competition. Many students brought the whole family to enjoy 
                                the event. 
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Student Of The Month本⽉之星 

Rachel Huang, was highly recommended by her 5th grade homeroom teacher.
She is a disciplined student who takes her classroom jobs seriously and has
improved on her math skills throughout this year.  We hope to see more from
Rachel in the coming years especially her creativity in art. 

Rachel Huang是⼀名受⽼師⼤⼒推薦的五年級學⽣，她⾮常⾃
覺，上課認真，過去這⼀年中，她在數學上有很⼤的進步。我

們期待未來⼀年看到她更多的表現，尤其是藝術⽅⾯的創造

⼒。

Rachel Huang, current 5th grader

廣教學⽣在玩耍中學習中華傳統⽂化，了解端午節習俗。在璞⽯中華⽂化⼯作室的⽼師帶領下，同學學習⽤不織布、

棉花和肥皂製作環保⾹包。同學還利⽤創意旱地⿓⾈進⾏了緊張刺激的⽐賽。同學在趣味活動中學習傳統節慶習俗，

爸爸媽媽以及兄弟姐妹也能夠⼀同參與這個趣味滿分適合全家⼤⼩⼀起來的活動！

感謝璞⽯中華⽂化⼯作室帶來精彩的活動！

五月五，庆端午



2022 KWONG KOW CHINESE SCHOOL Graduation & AWARD CEREMONY 

Thank you to our generous donor
for contributing air purifiers for

all of our classrooms at 
Kwong Kow!

Summer 2022 
Field Trips are BACK!! 

The Kwong Kow team would like to congratulate our
weekend graduates on their accomplishments and
their future endeavors!

感謝我們慷慨的捐贈者為廣教

的所有教室捐贈空氣淨化機 !

⼜是⼀年畢業季，廣教全體祝中⽂項⽬畢業⽣畢業

快樂，未來前程似錦，⼀帆⾵順。

廣教學校畢業暨頒獎典禮

KKCS Parent Handbook
scan for more information

Our staff handbook has been
updated. Please scan the QR code
to review the latest version of our
staff handbook. 請掃描⼆維碼閱讀
更新版家⻑⼿冊。   




